

Bestyrelsesmøde

Dato. 17. Marts 2015 kl. 18.30 i klubhuset.

Til stede: Niels-Aage, Daniel, Lone, Jesper, Knud, Ole, Henrik, Christian, Steen

Fraværende: Ingen

Referent: TBD



Referat fra Varde Cykelklubs Bestyrelsesmøde d. 17. marts

1. Velkommen i Bestyrelsen – Bordet Rundt

Mødet blev åbnet med en kort introduktion til dagsordenen, hvor rammerne for det kommende års arbejde blev fastlagt.

De enkelte medlemmer præsenterede sig selv og deres historik i klubben.

2. Bestyrelsens arbejde – Formanden

Følgende konstituering blev vedtaget

- a. Formand Niels-Aage Ladekjær-Mikkelsen
- b. Kasserer Henrik Slessing
- c. Formand landevej Jesper Fjord (Ny)
- d. Formand MTB Ole Klemmensen
- e. Bestyrelsesmedlem Steen Kruchov
- f. Bestyrelsesmedlem Knud Dreier
- g. Bestyrelsesmedlem Lone Elkjær (Ny)
- h. Bestyrelsesmedlem Christian Jensen (Ny)
- i. Suppleant Daniel Büssen (Ny) – Referent ved møder

VCK Vedtægter blev gennemgået, herunder fokus på formål, roller og ansvar. Formanden fik en opgave at undersøge detaljerne omkring valg og hvad konsekvensen/reaktionen skal være, såfremt der i fremtiden ikke kan findes de respektive medlemmer til bestyrelsen på generalforsamlingen.

Dato for bestyrelsesmøder samt Generalforsamling blev fastlagt som følger

- 12. maj, 18. august, 27. oktober, 8. dec og 13. Jan (2026)
- Generalforsamling – Mandag i uge 9, 23. februar 2026

VCKs interne opgavefordelingsliste ligeledes gennemgået.

3. Orientering fra Formanden

Der er aftalt opfølgning på "Klub under Lup" med DGI d. 24. Marts

DCUs nye tiltag YKLINGDANMARK.CC drøftet og VCK vil antage en afventede rolle og se, om tiltaget vinder frem eller ej.

Bestyrelsen svarede samlet på "Temperaturmåling fra Varde Kommune", som er udsendt til alle foreninger i kommunen.

4. Landevejsudvalget – Jesper Fjord

Udvalget nye formand fortalte om det indledende arbejde med at få samlet holdkaptajner/holdledere for at få lagt en plan for sæsonen, herunder møde samlet d. 20. Marts. Der er generelt god opbakning til C & D hold, mens A & B holdene er mindre godt besøgt til træning.

Sæsonopstart er planlagt til d. 6. April.

5. MTB Udvalg – Ole Klemmensen

Aktiviteter siden sidst blev gennemgået, herunder Vestergade Vintercup, som har haft et tilfredsstillende niveau af deltagere, som også har givet en god økonomi. Gravel delen er integreret i 2 afdelinger med god succes, og næste år forsøget der at lave en gravelcup integreret i løbene.

Der har været et alvorligt styrt under træning og det har givet lidt stof til eftertanke omkring, hvordan vi bør agere generelt ved større styrt, så evt. alvorlige skader ikke risikeres overset.

Der var en kort drøftelse omkring "ulve-temaet" i den vestlige del af vores område, og om vi evt. bør undersøge, hvordan man som cykelrytter skal forholde sig ved et møde med de nye beboere i området.

6. Kommunikation – Daniel Büssen

Drøftelse af udnyttelse af klubbens interne midler, herunder muligheden for at udsende mails direkte til medlemmerne via vores klubmodul. Dette kan bla. Anvendes ved sæsonopstart, Generalforsamling og lignende, hvor der har været tilbagemelding om, at nogle misser opslag på Facebook. Derudover skal vi undersøge, om vi kan gøre Facebook mere sikker som kommunikationsplatform internt i klubben.

Klubbens organisationsplan (tavle ved indgang) skal opdateres.

7. Klubbetøj – Knud Dreier

Der blev gjort status over nuværende løsning med klubbetøj samt drøftet plan/tilgang til lagerbeholdning og muligheden for at bestille til hurtigere levering af specielt trikot/kortærmede trøjer.

Ligeledes drøftet om muligheden for en anden leverandør på langærmede trøjer/jakker skulle undersøges, da det lader til, at der her stadig er en del udfordringer med pasform og kvalitet.

Næste sending klubbetøj forventes leveret inden sæsonstart.

8. Kassereren - Henrik Slessing

Der er pt. 274 medlemmer af klubben og ingen i restance. Vi har igen låst en del af klubbens midler i banken til en højere rente og har pt. ca. 200 tkr i likviditet.

De nye bestyrelsesmedlemmer skal indlevere cpr.nummer og billede – dels for at opdatere hjemmeside og dels for at kunne søge børneattester. Alle børnetrænere og børnehjælpetrænere har leveret børneattest.

9. Evt

Et medlem har stillet et forslag om et foredrag – Der undersøges pt. muligheder og en beslutning tages på næste bestyrelsesmøde.

Det blev besluttet at yde et økonomisk tilskud til Faaborg klubturen.

Der er kommet en forespørgsel omkring opstart af et begynderhold for kvinder på MTB, hvilket klubben gerne støtter op om blot det foregår i klubregi og at evt. tilskud til fællesture kun ydes til medlemmer af klubben på lige vilkår med eks. Harzen og Faaborg turen i forhold til medlemskab og niveau.

DCU Gravel cup d. 30 marts blev drøftet i forhold til praktik og deltagerantal. Alt er på plads, men der kunne godt ønskes flere tilmeldinger.